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OBVESTILO – PREDČASNE VOLITVE

Spoštovane občanke in občani,
predčasno glasovanje bo skladno 
z odločitvijo Občinske volilne ko-

misije Občine Logatec za lokalne volitve, 
ki bodo v nedeljo, 5. 10. 2014, potekalo v 
torek, 30. 9. 2014, v sredo, 1. 10. 2014, in 
v četrtek, 2. 10. 2014, v Upravnem centru 
Logatec, Tržaška cesta 50a, Logatec, v I. 
nadstropju. Volišče za predčasno glasova-
nje bo odprto med 7.00 in 19.00 uro. Voliv-
ce, ki se nameravajo udeležiti predčasnega 
glasovanja, prosimo, da imajo s seboj oseb-
ni dokument, ki izkazuje njihovo identiteto, 
ter obvestilo o volišču, na katerem bi imeli 
pravico glasovati v nedeljo, 5. 10. 2014.

Na lokalnih volitvah je možno glasovati 
tudi po pošti, vendar lahko to pravico uve-
ljavljajo osebe, ki so oskrbovanci domov 
za starejše, ki nimajo stalnega prebivališča 
v domu, volivci, ki so na zdravljenju v bol-
nišnicah ali zdraviliščih ter osebe, ki so na 
dan glasovanja v zavodu za izvrševanje ka-
zenskih sankcij. Volivec, ki uveljavlja pra-
vico glasovanja po pošti, mora najpozneje 
10 (deset) dni pred dnem glasovanja, to je 
do vključno srede, 24. 9. 2014, poslati ob-
činski volilni komisiji zahtevek za ta način 
glasovanja. V zahtevku mora navesti svoje 
osebne podatke ter naslov, na katerega naj 
mu občinska volilna komisija pošlje volil-
no gradivo. (Obrazec je dosegljiv na http://
d2rpbd10jy944s.cloudfront.net/IZBOR/
LOKALNE%20VOLITVE%202014/obra-
zec-glasovanje-po-posti_dokoncna.pdf, 
osebno ga lahko prevzamete tudi na sedežu 
Občine Logatec.) Po 80. členu Zakona o 
lokalnih volitvah za lokalne volitve ne ve-
ljajo določbe Zakona o volitvah v državni 
zbor (82. člen), ki se nanašajo na glasova-
nje po pošti v tujini in glasovanje pri diplo-
matsko-konzularnih predstavništvih Repu-
blike Slovenije. To pomeni, da na lokalnih 
volitvah volivci, ki so na dan glasovanja v 
tujini, ker tam stalno ali začasno prebivajo, 
ne morejo glasovati po pošti ali na diplo-
matsko-konzularnih predstavništvih.

Volivci, ki se zaradi bolezni ne morejo 
osebno zglasiti na volišču, kjer so vpisani v 
volilni imenik, lahko glasujejo pred volil-
nim odborom na svojem domu, če to sporo-
čijo občinski volilni komisiji najkasneje tri 
dni pred dnem glasovanja. Volivec, ki uve-
ljavlja pravico glasovanja na domu, mora 
najpozneje 3 (tri) dni pred dnem glasova-

nja, to je do srede, 1. 10. 2014, poslati ob-
činski volilni komisiji zahtevek za ta način 
glasovanja. (Obrazec je dosegljiv na http://
d2rpbd10jy944s.cloudfront.net/IZBOR/
LOKALNE%20VOLITVE%202014/
LOKALNE%20VOLITVE%202014%20-
-%20glasovanje%20na%20domu%20
koncna.pdf, osebno ga lahko prevzamete 
tudi na sedežu Občine Logatec.). V zah-
tevku naj navede svoje osebne podatke. Če 
tega ne more storiti sam, lahko v njegovem 
imenu vloži zahtevek tudi družinski član, 
sosed ali druga oseba, vredna zaupanja 
(navesti mora svoje osebne podatke in tudi 
identifikacijsko številko osebnega doku-
menta).

Občinska volilna komisija je določila vo-
lišča, ki so v naši občini dostopna invali-
dom, Če volišče, na katerem je volivec 
vpisan v volilni imenik, ni dostopno inva-
lidu, lahko invalid sporoči, da želi glasova-
ti na posebnem volišču. Še vedno veljajo 
tudi določbe, da če volivec, zaradi telesne 
hibe ali zato ker je nepismen, ne bi mogel 
glasovati tako, kot je določeno v zakonu, 
lahko pripelje s seboj osebo, ki mu pomaga 
izpolniti oziroma oddati glasovnico.

Volivec, ki uveljavlja pravico glasovanja 
na posebnem volišču, dostopnem invali-
du, mora najpozneje 3 (tri) dni pred dnem 
glasovanja, to je do srede, 1. 10. 2014, 
sporočiti občinski volilni komisiji svojo 
namero. V zahtevku mora navesti svo-
je osebne podatke. (Obrazec je dosegljiv 
na http://d2rpbd10jy944s.cloudfront.net/
IZBOR/LOKALNE%20VOLITVE%20
2014/LOKALNE%20VOLITVE%20
2014%20-%20glasovanje%20invalidi%20
dokoncno.pdf, osebno ga lahko prevza-
mete tudi na Občini Logatec.). Če tega ne 
more storiti sam, lahko v njegovem imenu 
vloži zahtevek tudi družinski član, sosed 
ali druga oseba, vredna zaupanja (navesti 
mora svoje osebne podatke in identifikacij-
sko številko osebnega dokumenta).

Občinska volilna komisija
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september je že skoraj pri koncu, jesen je že vstopila v naše kraje, 
začela se je šola, počitnic in dopustov se le še bežno spominjamo 
in že načrtujemo nove počitnice, nove pustolovščine, izlete. Po 
jesenskem enakonočju se dan krajša, noč je vse daljša, vse do 21. 
decembra. To pomeni, da v naše kraje prihaja zima. Marsikdo je 
ni vesel, saj zima pomeni mraz, temne, kratke dneve, slabo vreme 
in pomanjkanje sonca, utrujenost. Le upamo lahko, da bo letošnja 
zima mila. Preveč hudega se je zgodilo v preteklem letu; nismo 
še pozabili na žled in pomanjkanje elektrike, na poplave in ogro-
mno gospodarsko škodo, ki nam jo je zadala narava. Je pa zima 
tudi čas, ko smo kot družina lahko več skupaj, se pogovarjamo, si 
delimo izkušnje, se družimo s prijatelji, znanci. Zato je na zimo 
dobro gledati kot na priložnost, da se naučimo, da spoznamo nekaj 
novega. 
Poletje pa tudi ni bilo preveč naklonjeno tistim, ki ljubijo sonce 
in vročino, saj je padlo nemalo dežja. Kmetje so se zato morali za 
košnjo in spravilo sena pošteno potruditi, spretne ženske roke pa 
so verjetno spletle marsikatero lepo oblačilo. 
Letošnje leto je tako rekoč leto volitev; imeli smo volitve v Evrop-
ski parlament, poletje pa so močno zaznamovale državnozborske 
volitve. Pričakujejo nas še lokalne volitve, kjer bomo odločali o 
tem, kdo bo vodil našo občino; volili bomo župana in občinske 
svetnike. Predvolilni boj, če se temu sploh da tako reči, se torej za-
čenja; kandidati se nam predstavljajo v besedi in sliki, z imenom 
in priimkom, na listah strank in neodvisnih listah. A pravo delo 
na novo izvoljene šele čaka: sestaviti koalicijo, to je med drugim 
sprejeti dogovor o razdelitvi pomembnih funkcij, in začeti delati: 
za bolj kakovostno življenje občanov, za boljši jutri, za nova de-
lovna mesta, za načrten, vsestranski in vsesplošen razvoj občine, 
za pridobivanje EU sredstev in še bi lahko naštevali. 
Slovenski pregovor pravi: »Dejanja so glasnejša od besed.«  - To 
pomeni, da tisto, kar storimo, pomeni več kot tisto, kar govorimo. 
Turkmenski pregovor pa pravi: »Če imaš pamet, se ravnaj po njej, 
če je nimaš, se ravnaj po pregovorih.« Zato naj bodo dejanja tista, 
ki preglasijo vse besede – po volitvah. 

mag. Neža Sautet,
odgovorna urednica.

Spoštovane bralke 
in bralci,

LOKALNE VOLITVE 2010

V 2010 so bile lokalne volitve 10. oktobra. Po podatkih 
Statističnega urada Republike Slovenije smo na lokalnih 
volitvah leta 2010 izvolili 198 županov in 10 županj ter 

2593 občinskih svetnikov in 730 občinskih svetnic. Po številu iz-
voljenih županov je bila najuspešnejša Slovenska ljudska stranka, 
saj je bila izvoljena kar polovica vseh, ki so na kandidirali. Sledili 
so ji kandidati s podporo koalicijskih strank, med katerimi je bilo 
izvoljenih 40 % vseh kandidatov. Na volitvah v občinske svete pa 
je bila takrat najuspešnejša Slovenska demokratska stranka, ki je 
imela dobrih 23 % izvoljenih med vsemi kandidati. Sledili so ji 
kandidati s podporo koalicijskih strank, med katerimi je bilo izvo-
ljenih slabih 19 % vseh kandidatov. Tako kot na volitvah leta 2006 
se tudi v 2010 zanimanje za svetniška in županska mesta bistveno 
ni spremenilo. Za eno župansko mesto so se povprečno potegovali 
približno 4 kandidati, za eno svetniško mesto pa približno 8 kan-
didatov. 

Kako pa je bilo v logaški občini? V 1. krogu je bilo nekoliko več 
upravičencev (10.119) kot v drugem (10.110). Skupaj jih je v 1. 
krogu glasovalo 5.232, v 2. krogu pa 4.980. Za župane je v 1. 
krogu glasovalo 5.232 volivcev, v 2. krogu pa 4.980. Neveljavnih 
glasov (za župane) pa je bilo v 1. krogu 108 in v 2. krogu 45. Vo-
lilna udeležba v 1. krogu je bila 51,70%, v 2. krogu pa 49,26%. 
Za župana občine Logatec je bil v 2. krogu izvoljen Berto Menard 
s 3.006 glasovi nasproti Janezu Nagodetu s 1.929 glasovi. Ostali 
kandidati za župana so bili v 1. krogu: Boris Čičmirko, Koliševka, 
(506 glasov), Aleksander Česnik , LDS, SD, DESUS, s 393 glaso-
vi in Mojca Žagar, NSI, s 370 glasovi.

Na volitvah v občinski svet so v 1. volilni enoti so občinski prag 
prestopile vse stranke oz. liste:  SDS (569), NSi (303), Koliševka 
(282), SD (277), SLS (270), DESUS (226), SMS-stranka mladih-
-zeleni Evrope (194), LDS (163), ZARES (131). V 2. volilni enoti 
so občinski prag prestopile le SDS, SLS, NSi in SD, v 3. volilni 
enoti namesto SD tudi DESUS. In kdo so bili svetniki v mandatu 
2010-2014? Na listi SDS: Ladislava Furlan, Matjaž Kurent, Zo-
ran Mojškerc, Andrej Muršec, Bojan Oblak in Janez Podobnik. 
Na listi SLS: Anita Kermavnar, Bibijana Mihevc, Franc Rudolf in 
Stanislav Šinkovec. Na listi NSi: Rafael Cepič, Vladislav Puc in 
Mirko Šemrov. Na listi DESUS: Rafael Krvina in Angela Menart. 
Na listi SD: Marjan Gregorič in Vanja Uvalič Kosijer. Na listi Ko-
liševka Boris Čičmirko, na listi LDS Boris Hodnik, na listi SMS 
Eva Černigoj in na listi ZARES Miran Obreza. In kdo bo sedel v 
prihodnjem občinskem svetu? - To boste odločili vi.

Urednistvo
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Janez OVSEC

Odgovor za Logatec.

za župana

1

POŠTENOST, PRAVIČNOST IN  

MEDSEBOJNA STRPNOST SO 
TEMELJI ZA BOLJŠO PRIHODNOST.

VSE GENERACIJE PREVZEMIMO 
ODGOVORNOST ZA BOLJŠE 

ŽIVLJENJE STARIH IN MLADIH.

SKUPAJ Z VAMI  BOM ZAVZETO 
DELAL ZA VSESTRANSKI  RAZVOJ 

VSEH DELOV OBČINE.

OMOGOČIMO LOGATČANOM DELO 
IN VRNIMO ZAUPANJE V LASTNE 

MOČI IN DOMAČI KRAJ.

Z novim vodstvom 
bomo delali 
za poštenost, 
pravičnost in razvoj 
v celi občini Logatec.

ZA RAZVOJ PODEŽELJA.

VOLILNA ENOTA 1

1. Janez OVSEC
2. Nataša GORJAN PEJIČ
3. Matej SKVARČA
4. Marjeta OVSEC
5. Jožef MATJAŠEC
6. Marija KLANČAR

VOLILNA ENOTA 2

1. Mirko ŠEMROV
2. Jerneja RUPNIK

VOLILNA ENOTA 3

1. Marko RUPNIK
2. Nada KOGOVŠEK
3. Rafael CEPIČ

3
Naročnik: Nova Slovenija
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Spoštovane volivke in volivci!

Na osnovi trdnih načel, programa in tradicije SLS, uspešno opravljenega dela župana in vodenja koalicije v obdobju 1995-2010, smo v 
SLS pripravljeni s svojim znanjem, delavnostjo in izkušnjami trdo poprijeti za delo pri boljšem, demokratičnem urejanju skupnih zadev 
v korist vseh občanov. Na listi SLS kandidiramo za občinski svet ljudje, ki gradimo na zaupanju, spoštovanju, strokovnosti, delavnosti 
in nesebični pomoči, kar smo s svojim delom na različnih področjih že dokazali. Zavračamo pa izkrivljena obtoževanja tistih, ki zato, da 
opravičijo svoje slabo in neuspešno delovanje, neutemeljeno kritizirajo naše pretekle delo.

Občina Logatec se je v preteklih obdobjih hitro razvijala, sedaj pa je ta razvoj zastal. Vrniti ji je potrebno vizijo, poskrbeti za premišljen 
in skladen razvoj vseh dejavnosti in naselij, pri čemer se bomo zavzemali za: 

- demokratično odločanje, brez tolerance do nepotizma in korupcije, 
- transparentnost dela vseh organov občine, 
- razvojne programe, ki bodo podlaga za črpanje EU sredstev iz nove finančne 
  perspektive 2014-2020,
- ustvarjanje pogojev, ki bodo zagotavljati boljši razvoj gospodarstva in hitrejše  pridobivanje dokumentacije za novogradnje,
- zagon investicij, ki so nujne za varnost in zdravje občanov, varstvo okolja in odpiranje novih delovnih mest, 
- gradnjo in vzdrževanje obstoječe občinske cestne infrastrukture, 
- pomoč podeželju in razvoju kmetij,
- razvoj naravi prijaznega turizma,
- izgradnjo infrastrukture na področju kulture, rekreacije in športa,
- ustvarjanje pogojev za medgeneracijsko delovanje.

Drage volivke in volivci, naša trdna volja in zaveza je delati odgovorno za naš skupni boljši jutri. Če boste zaupali svoj glas listi kandidatov 
SLS za člane občinskega sveta, bomo občini vrnili optimizem in razvoj.

Odgovornost in povezovanje, ki sta v politiki nujno potrebna, želimo izkazati tudi na tokratnih županskih volitvah. Občinski 
odbor SLS Logatec zato podpira gospoda JANEZA OVSCA, saj izžareva demokratičnost, širino in odločnost.

LISTA KANDIDATOV SLS ZA ČLANE OBČINSKEGA SVETA 

Volilna enota  1

1. Viktorija Osolnik Kunc, 1968, mag. znanosti, visokošolska učiteljica
2. Marko Čuk, 1950, elektrotehnik, upokojenec
3. Bibijana Mihevc, 1955, prof. geogr. in sociologije, upokojenka
4. Martin Brus, 1962, univ. dipl. ing. kmetijstva, vodja sektorja
5. Romana Kranjc, 1942, administratorka, upokojenka
6. Alojz Maček, 1942,  prometni tehnik, upokojenec
7. Stanislav Brenčič, 1950, strojni tehnik, upokojenec

Volilna enota  2

1. Janez Nagode, 1955, lesarski tehnik, bivši župan
2. Blanka Markovič Kocen, 1965, prof. slov. jezika in dipl. novinarka, 
3. Andrej Kermavnar, 1959, univ. dipl. ing. gozdarstva, pom. direktorja
4. Renata Čuk Antičevič, 1962, ekonomistka,vodja oddelka
5. Gašper Gantar, 1993, študent

Volilna enota  3

1. Kristan Corn, 1956, elektrotehnik, elektro projektant
2. Gabrijela Bogataj, 1968, gim. maturantka, administratorka
3. Andrej Zelenec, 1951, mizar, upokojenec
4. Martina Treven, 1970, kuharica, dopolnilna dejavnost na kmetiji
5. Anton Kokelj, 1963, kmetovalec, kmet

Občini vrnimo optimizem in razvoj –
izkušnjam lahko zaupate

Občinski  odbor  Logatec
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Miran Obreza
za župana
Predlagam načrten 
razvoj naše občine.

3

Zeleno
srce

Slovenije

Naša Notranjska naj postane zeleno srce Slovenije.

6

www.nasanotranjska.si

logatec@nasanotranjska.si

www.facebook.com/NasaNotranjska

www.facebook.com/miran.obreza
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DANIEL KRIVEC
 Gozdna pot 22, Logatec, 
 informatik, upokojenec

GVIDO SELJAK
Gozdna pot 18b, Logatec,
prometni tehnik,  Dars

SIMON ŽERJAV
Medvedje  brdo 6a, Logatec,
inž. poštnega prometa, Pošta 
Slovenije

   družino kot temelj družbe,
   enakomeren razvoj občine,
   nova delovna mesta - socialno varnost občanov,
   povezovanje ljudi,
   podporo kulturi in športu. 

Glas za Berta Menarda in njegovo Neodvisno listo 
je glas za:

URŠKA MENARD
Tržaška c. 14, Logatec,
dipl. oec., vodja finančne službe 
Menard RA, d.o.o.

JANA ŠTIRN
Brod 3c, Logatec,
dipl. oec., Štirn, d.o.o.,Vrhnika

ZVONKA BOŽIČ
Hotedršica 7a, Hotedršica, 
VI. stop. strok. izobrazbe, socialna 
delavka, upokojenka

JASNA VODNIK 
 Pavšičeva 36, Logatec,
računovodja, v Avatara, d.o.o., 
računovodske storitve

MANJA PETKOVŠEK 
Kalce 14, Logatec, 
administratorka, trenutno brezposelna

JANJA KRMAVNER
 Laze 83, 1370 Logatec,
 magistra farmacije, vodja Lekarne 
Logatec in Lekarniške podružnice 
Bloke

ANDREJA VIDMAR
Cesta 5. Maja 2, Logatec,
dipl. inž. tehnologije prometa 
prodajalka

BARBARA PELLIS
 Rovtarske Žibrše 3A, Rovte,
 univ. dipl. ing. živilske tehnologije, 
tehnolog v razvoju, Mercator-Emba 
d.d. Logatec

BERTO MENARD
Tržaška c. 14a
elektromehanik, župan 

PETER ANTIČEVIĆ 
Režiška c. 2, Logatec,
gimnazijski maturant, svetovalec 
področja v NLB

DUŠAN JERINA
Vodovodna c. 9, Logatec,
mizar,  samostojni podjetnik

BORIS HODNIK
Ulica OF 4, Logatec,
univ. dipl. oec., Prorevizija, d.o.o.

FRANČIŠEK MIVŠEK
Petkovec 60a, Rovte,
dipl. org. mng,  gen. direktor 
podjetja Valkarton Rakek, član 
skupine DUROPACK.

JURE ŠEBENIK
Grčarevec 39, Logatec,
Lesarski tehnik, samostojni 
podjetnik v gozdarstvu

ANDREJ MURŠEC
Rovte 48, Rovte,
gradbeni tehnik, GP Logatec

ANDREJ RUPNIK
Naslov: Zelena pot 8, Logatec, 
univ. dipl. pravnik
pomočnik direktorja - vodja 
programov, Inštitut DCAF Ljubljana

8

lista.indd   1 19.9.2014   14:22:27

POLITIKA
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SKUPAJ ZMOREMO VSE
Spoštovane občanke in spoštovani občani, ker se moj mandat počasi zaključuje, bi se prav vsem, ki ste me podprli na prejšnjih 
volitvah, in tudi tistim, ki ste s svojim delom, vnemo in vztrajnostjo pripomogli k izvajanju projektov v času mandata, najlepše 
zahvalil. Ob tem upam, da ste tudi vi z mojim dosedanjim delom zadovoljni. Glede na to, da se moj mandat zaključuje, pa to ne 
pomeni, da se že začeti projekti, investicije in druge aktivnosti lokalne skupnosti prekinejo, pač pa se nadaljujejo v naslednjem. 
Sam ocenjujem, da je bil pretekli mandat uspešen in želel bi si določene začete projekte dokončati, zato sem se ob vaši izkazani 
podpori odločil vnovič kandidirati za župana Občine Logatec. Tokrat ne kandidiram sam, ampak bom na volitvah nastopil z 
Neodvisno listo župana Berta Menarda. Za ta korak sem se odločil, ker bi rad vsaki občanki ali občanu, ki želi brez strankarske 
pripadnosti aktivno sodelovati pri razvoju občine za dobrobit vseh občank in občanov, ponudil možnost sodelovanja v organih 
občine. 
Tudi v novem mandatu bo moje temeljno vodilo neposreden stik z občankami in občani s ciljem prisluhniti  in vam približati vse 
naloge občine ter upravno-administrativne postopke narediti občanom prijazne, saj občina je in mora biti servis občanom.
Da pa ne bomo ostali le pri splošnih strateških usmeritvah, začrtanih za naslednji mandat, naj navedem najprej nekaj glavnih 
že začetih projektov, ki jih želim pripeljati do konca: vrtec v Rovtah, hodnik za pešce na Stari cesti, križišče pri Kramarju (»črna 
točka«), ureditev Notranjske ceste, povezovalni vodi vodovoda Rovte-Petkovec-Turkova grapa, Tičnica-Sekirica z vodohranom in 
Kalce-Grčarevec-Jakovica-Laze-Planina, vodovod na Vrhu Sv. Treh Kraljev, energetska sanacija OŠ 8 talcev in Vrtca Kurirček, projekt 
Narodni dom, čistilna naprava in kanalizacija Logatec, Laze, čistilne naprave in kanalizacije v Jakovici, Grčarevcu, Logu Zaplani in 
Hotedršici. V drugih krajih po občini, ki so zunaj aglomeracij, pa bo treba s subvencijami spodbujati nakup malih čistilnih naprav. 

Vsekakor bo nujno začeti kar nekaj novih projektov, izmed katerih bi 
izpostavil predvsem naslednja področja:

 • Izgradnja poslovilnih vežic in širitev pokopališč: ob upoštevanju veljavnih 
predpisov pokojniki ne smejo več ležati v domačih hišah, zato je nujno zgraditi 
poslovilne vežice v Rovtah, na Medvedjem Brdu, Vrhu Sv. Treh Kraljev in na 
Zaplani.

 • Obnova lokalnih cest: občina ima 230 km lokalnih cest, več še neasfaltiranih. 
Modernizacije najbolj potrebne so ceste Hleviše-Dolina, Židovnik-Hud konc, Princ-
Potok, Reška dolina, Hlevni vrh-Hleviše, Sovra-Podlipa, mimo jakovške cerkvice, v 
Žibršah in Grčarevcu. Potrebna je tudi prenova ceste mimo šole v Hotedršici, čez 
Planino, ureditev obračališča na Kalcah, izgradnja pločnika skozi Hotedršico in 
na Martinj hribu, izgradnja hodnika za pešce Obrtna cona – krožišče Martinj hrib, 
ureditev križišča na Kalcah pri vrtnariji. Zgraditi bo treba povezovalno cesto v IOC 
Zapolje kot del obvoznice in povezava Rovtarske ceste s Tržaško.

 • Prostorsko načrtovanje: prepričan sem, da je tudi v Logatcu mogoče 
uporabnost združiti z videzom, zato bo treba v prihodnje na tem področju izpeljati 
postopek sprejema novega prostorskega načrta, ki bo bodočim investitorjem 
omogočal, da uporabnost in videz zlijejo z okoljem. Velik poudarek bo na 
načrtovanju obvoznic in ureditvi mestnega jedra, v katerem mora biti tudi prostor 
za potrebe tržnice in aktivnosti s področja kulture, zabave športa in mladih.

 • Izvajanje energetskega koncepta:  ker sem mnenja, da je energetska sanacija 
javnih objektov potrebna tudi pri nas, bom po zaključenih že začetih energetskih 
obnovah vztrajal tudi pri obnovi drugih poslopij v občinski lasti. V POŠ Hotedršica 
bo treba zamenjati streho (v sklopu gradnje pa tudi povečati kuhinjo in morda 
poskrbeti za dodatne učilnice). Obnove pa so med drugim potrebni tudi Kulturni 
dom Tabor, stara in nova šola v Rovtah, Dom krajanov Trate in Log-Zaplana.

 • Kultura, šport, mladi in turizem: na tem področju je treba izdelati kvalitetne 
in kraju primerne strategije, ki bodo odražale dejanske potrebe in usmeritve. 
Prepričan sem, da je v vsaki krajevni skupnosti potrebno zagotoviti ustrezno 
število otroških igrišč in obnoviti določena športna igrišča (npr. igrišče Kovk, 
Športni park Sekirica …). Eden bistvenih projektov občine bo tudi ponovni zagon 
bazena, katerega nakup je občina že opravila, za plavalno opismenjevanje naših 
najmlajših ter možnost rekreacije za vse občanke in občane. Za potrebe turizma 
in društev s tega območja bomo preuredili prostore bivše SDK. V teku je tudi že 
projekt vzpostavitve brezplačnega brezžičnega interneta (WIFI) na javnih mestih 
po občini. 

Vsekakor pa se bom zavzemal tudi 
za tvorno povezovanje z okoliškimi 
občinami, predvsem z namenom 
oživitve določenih projektov s 
področja družbenih dejavnosti.

 • Kmetijstvo: kmetom, zlasti mladim, bo 
morala občina omogočiti izobraževanje, 
skozi občinske razpise in s pomočjo pri 
kandidiranju na državnih in EU razpisih s 
ciljem samooskrbe in ohranjanja naravne 
kulturne dediščine podeželja. Naša velika 
želja je, da bi pridelke iz našega okolja 
prodajali občanom in s tem posredno 
skrbeli tudi za njihovo zdravje.

 • Zdravstvo: kljub temu da je 
zdravstvena oskrba v naši občini 
dobra, bi dodaten razvoj prinesel 
neke vrste »Dom zdravja«, v katerem 
bi našim občanom prek koncesije 
ali samoplačniških storitev nudili 
zdravstvene storitve, ki jih v Logatcu 
še nimamo, a jih potrebujemo. Moja 
dolgoletna želja je v vsakem kraju 
zagotoviti defibrilator (pogovori med 
občino, Zdravstvenim domom in Gasilsko 
zvezo Logatec že potekajo).

 • Varstvo pred naravnimi in drugimi 
nesrečami: gasilci in civilna zaščita 
so naša varnost, zato bomo v okviru 
možnosti skrbeli za modernizacijo 
njihove opreme, za izobraževanje in 
skrb za njihovo varnost. Z namenom 
zagotovitve ustrezne protipoplavne 
varnosti stoletnih voda je nujno izgraditi 
zadrževalnik na Črnem Potoku in 
Logaščici (projektiranje v teku).
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Iz zapisanega je razvidno, da je v naši občini treba še veliko postoriti. Kljub temu pa je bistveno, da si zaupamo, 
se pogovarjamo o težavah, gradimo pozitivne medčloveške odnose, se nenehno izobražujemo v vseh obdobjih 
našega življenja ter skrbimo za kulturno in naravno dediščino. Možnosti je veliko, na nas pa je, da jih izkoristimo.

Na kratko, spoštujmo se in se zavedajmo: SKUPAJ ZMOREMO VSE! Ker pa mi brez vaše pomoči, podpore in 
sodelovanja ne bi uspelo tako v tem kot tudi v naslednjem mandatu, vas prosim, da se udeležite letošnjih 
lokalnih volitev in mi zaupate svoj glas, saj bomo le tako s skupnimi močmi ustvarjali boljši jutri za celotno 
občino, vse nas in za naše potomce. 

Berto Menard

2

Berto Menard 

s kandidati Neodvisne liste župana Berta Menarda

Skupaj zmoremo vse
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Predstavitve kandidata za župana Berta Menarda in 
neodvisne liste župana Berta Menarda bodo v/na:

Rovtah – Kulturni dom 
Sreda, 24. 9. 2014 ob 19.30 

Lazah – v vaški gostilni
Ponedeljek,  29. 9. 2014 ob 18.30 

Hotedršici – Kulturni dom
ponedeljek, 29. 9. 2014 ob 20.30 

Vrhu Svetih Treh Kraljev - Planinska koča
torek, 30. 9. 2014 ob 19. uri

Logu – Zaplani – pred Staro šolo
sreda, 1. 10. 2014 ob 18. uri

Tratah – gostilna Tavžentroža
sreda, 1. 10. 2014 ob 19.30 

Gornjem Logatcu – pred Staro šolo
četrtek, 2. 10. 2014 ob 18. uri

Grčarevcu – Koča na ovinku
Četrtek,  2. 10. 2014 ob 19.30 uri

Dolnjem Logatcu – pred Narodnim domom
petek, 3. 10. 2014 ob 18.00 uri

Skupaj zmoremo vse

Berto Menard
kandidat za župana Občine Logatec
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ZAPORI – NOVA ZGODBA O PETROLU?
NA ZADNJI SEJI OSREDNJA POZORNOST MOREBITNIM ZAPOROM

Med svetniškimi vprašanji in pobudami so tudi tokrat prevladovale tiste, ki se nanašajo na gradnjo oziroma prenovo kanalizacije v 
občini. Tako je svetnik Boris Čičmirko (Koliševka) izpostavil kanalizacijo na Martinj hribu in na Kalcah ter vprašal, ali obstaja 
možnost, da bi se občani glede plačevanja izenačili. Zanimalo ga je tudi, kdaj bodo na kanalizacijo priključeni krajani Broda. 

Janez Podobnik (SDS) je opozoril na nevarne in dotrajane mostove v občini, pri čemer mu je župan pojasnil, da je njihovo popravilo na 
prednostnem seznamu. Angela Menart (Desus) se je v razpravi dotaknila postavitve baznih postaj v Logatcu. »V Sloveniji se temu upirajo, 
pri nas pa ničesar ne vemo,« je dejala in vprašala, ali je občina k postavitvi dala soglasje. Svetniki so v nadaljevanju kljub nekaterim 
pomislekom glede postopka imenovanja dali soglasje k imenovanju  Helene Primc Kalan za direktorico Doma starejših občanov Logatec.

V Logatcu več zapornikov kot v Ljubljani in Kopru skupaj?
Logaške svetnike je na oktobrski seji vnovič razgrela razprava o zaporih v industrijski coni Zapolje. Točka je bila namreč naknadno 
umeščena na dnevni red septembrske seje občinskega sveta. Družba Timimpex bi, kot je znano, v zameno za spremembo občinskega 
prostorskega načrta, ki bi omogočil  umestitev zaporov v že obstoječi objekt, ceste v Zapolju prepustila občini, medtem ko so te trenutno 
v zasebni lasti. Ob tem pa moramo dodati, da sneg s teh cest, denimo, pluži tukajšnje komunalno podjetje, torej občina oziroma, 
posredno, davkoplačevalci. Vladislav Puc, NSi, je ob tem opozoril na možnost, da zaporov sploh ne bo mogoče umestiti v to območje 
in do prenosa cest ne bo prišlo, zaradi česar bi v Logatcu lahko dobili novo zgodbo o Petrolu. Po vrednosti še veliko dražjo. Ladislava 
Furlan, SDS, je opozorila, da je zgolj iz notarskega zapisa razvidno, da gre za zapore, in predstavila podatke, da bi v logaških zaporih 
prestajalo kazen 345 zapornikov, medtem ko jih je v Ljubljani 219, v Kopru pa 129. Torej v Logatcu več kot v Ljubljani in Kopru skupaj. 
Spomnimo, da je bila stranka SDS tudi doslej edina, ki je zaporom ostro nasprotovala. Civilna iniciativa v Logatcu pa že zbira podpise 
zoper umestitev zaporov v Zapolje. 

Nadzorniki za ureditev plačevanja komunalnega prispevka
Ena zanimivih točk je bila tudi poročilo nadzornika Andreja Rupnika, ki je opravil pregled v zvezi s komunalnim prispevkom. Predstavil 
je zelo zanimive podatke, saj so konkretno pokazali marsikaj - npr. v Rovtah so krajani plačali prispevek za kanalizacijo bistveno manj 
kot v Logatcu in podobno. Po mnenju svetnikov bi ta analiza lahko bila dobra podlaga za ureditev tega področja, ki je eno bolj perečih 
v občini. 
Nadzorni odbor je Občini Logatec med drugim priporočil, naj takoj odpravi neskladnost programa opremljanja z državnimi predpisi; 
to naj stori tako, da podjetje Oikos opozori na napake, ki jih je slednje dolžno odpraviti v okviru že plačanega pogodbenega razmerja. 
Občina naj opravi uradno cenitev dejanske vrednosti obstoječe komunalne infrastrukture, ki jo opravijo sodni izvedenci, te vrednosti 
pa upošteva kot osnovo za izračun skupne in obračunske vrednosti komunalne infrastrukture. Poročevalec Andrej Rupnik je bil za tako 
poročilo deležen številnih pohval svetnikov.
Župan Berto Menard, ki se bo na letošnjih lokalnih volitvah vnovič potegoval za županski stolček, je svojim morebitnim protikandidatom 
ob koncu seje zaželel uspeha. »Ugotavljam, da se s politiko nihče več noče ukvarjati,« je še dodal.
Ob izteku mandata pa smo nekatere svetnike povprašali o tem, kako so ga doživeli in kaj je bil zanje največji uspeh.

Ladislava Furlan (SDS): 
»Menim, da smo svetniki Slovenske demokratske stranke skušali delovati po svojem najboljšem prepričanju in možnostih v prid 
občanom. Včasih smo bili bolj, drugič manj uspešni, a v treh letih, kolikor smo delali skupaj z županom, smo marsikaj naredili in 
zastavili projekte, ki se še danes izvajajo. Potemtakem to ni bil slab mandat. Največji uspeh je bil, da smo pridobili evropska sredstva, 
ki jih v prejšnjem mandatu nismo črpali.«
s
Rafael Cepič (NSi):
»Z županom sem zelo dobro sodeloval in ga spoštujem, čeprav sva si bila včasih tudi navzkriž.«

Bibijana Mihevc (SLS):
»Delovanje občinskega sveta v tem mandatu je bilo aktivno, saj se je svet ukvarjal s sprejemanjem pomembnih dokumentov in 
odločal  o podpori izvajanju različnih projektov, ki pa so bili v veliki meri zastavljeni že v prejšnjem mandatu občinskega sveta. Morda 
bi omenila, da se mi zdi pomembno, da smo se ponovno lotili projekta Knjižnica Logatec in Narodni dom, čeprav je vse skupaj šele v 
fazi pripravljanja dokumentacije, in da smo ob številnih še nepozidanih zemljiščih v obeh industrijskih conah, ohranili nedotaknjeno 
območje za Lomom. Kot veste, je bil tam načrtovan Cero NIK, ki bi pomenil velik poseg na kraškem območju. Upam tudi, da bo 
ponovno kmalu zaživel bazen, ki je bil s strani občine kupljen v tem mandatnem obdobju.«

Boris Čičmirko (Koliševka): 
»Ni bilo krasno, lotili smo se tudi nekaterih tem, pri katerih smo morali združiti moči. Novi obrazi v občinskem svetu smo morda 
nakazali smer nove politike in spoznanje, da moramo iti v korak s časom ter delati za tri, štiri leta naprej, ne pa popravljati stvari izpred 
petih, šestih let. Največji uspeh v tem mandatu je, da nismo ustanovili zavoda in smo občini prihranili približno pol milijona evrov na 
leto.«

Blanka Markovič Kocen
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